

ONCE UPON A TIME

On this incredible day our talented readers will bring their favorite book or story that will be previously read by them.

They will also get the chance to speak and share ideas about their favorite characters expressing their enthusiasm through dressing up costumes of their favorite characters that will reflect the power of imagination and the joy of reading.



NOVEMBER 29, 2023



كان ياما كان !

في هذا اليوم المذهل، سيحضر قراؤنا
الموهوبون كتابهم أو قصتهم المفضلة التي
سيقرونها مسبقاً.

كما ستتاح لهم الفرصة للتحدث ومشاركة الأفكار
حول شخصياتهم المفضلة والتعبير عن حماسهم
من خلال ارتداء أزياء شخصيتهم المفضلة التي
ستعكس قوة الخيال ومتعة القراءة.



29/11/2023



"Once Upon a Time" Event and Competition

English Department (KG Section)

Dear Parents,

JAD International School is glad to announce "Once Upon a Time" event and competition on November 29/2023. This competition is planned and implemented with an idea to trigger the child's imagination and make them feel their favorite character. It is such a unique educational event held by our school to targeting the following:

- Students are required to read a story chosen by them (English or Arabic) story.
- Students are required to dress up as their favorite book character, and take part in activities to explore character traits.
- Students are required to record a short video not exceeding 4 minutes at home talking in English about their favorite character and send it to their English teacher on Classera.
- Students will also take turns in their English classrooms to speak orally and individually by answering the following questions as per the below classes:

نشاط ومسابقة "كان يا ما كان"

قسم اللغة الانجليزية

أولياء الأمور الأعزاء،

يسر مدارس جاد العالمية أن تعلن عن تنظيم نشاط ومسابقة "كان يا ما كان" وذلك بتاريخ 29 نوفمبر 2023.

ان الهدف لهذه المسابقة هو تحفيز مهارة قراءة الكتب والقصص لطلبتنا القراء الصغار و إثارة خيالهم الفكري نحو فهم احداثها وحثهم على تجسيد شخصيتهم المفضلة باتقان..

إن لهذا النشاط والمسابقة على حد سواء فوائد تعليمية فريدة حيث يطلب من الطلبة الاتي :

- اختيار قصة (اما باللغة العربية او الانجليزية) وقراءتها بالكامل..
- ارتداء ملابس شخصية قصتهم المفضلة والمشاركة في الأنشطة المنظمة داخل الفصل للتحدث عن سمات هذه الشخصية.
- تسجيل مقطع فيديو قصير باللغة الانجليزية لا تتجاوز مدته 4 دقائق في المنزل يتحدثون عن شخصيتهم المفضلة وإرساله إلى معلمة اللغة الإنجليزية على منصة كلاسير.
- تناوب الطلبة في فصولهم الدراسية الانجليزية للتحدث باللغة الانجليزية بشكل فردي عن شخصيتهم المفضلة عبر الإجابة على الأسئلة التالية:

KG 3 Classes:

1. What is the title of the story?
2. What is the setting of the story?
3. Who is your favorite book character and why?
4. What was your favorite part of the story?
5. What did you learn from the story?
6. Which words do you think best describe the character?

صفوف الروضة الثالثة:

1. ما هو عنوان القصة؟
2. ما هو مكان القصة؟
3. من هي شخصية قصتك المفضلة ولماذا؟
4. ما هو الجزء المفضل لديك من القصة؟
5. ماذا تعلمت من القصة؟
6. ما هي الكلمات التي تعتقد أنها تصف الشخصية بشكل أفضل؟

Kg 2 Classes:

1. What is the title of the story?
2. What is the setting of the story?
3. Who is your favorite book character and why?
4. What did you learn from the book?
5. Will you describe the character?

Kg 1 Classes:

1. What is the title of the story?
2. What is the name of your favorite character?
3. What is the color of the main character's costume?

صفوف الروضة الثانية:

1. ما هو عنوان القصة؟
2. ما هو مكان القصة؟
3. من هي شخصية قصتك المفضلة ولماذا؟
4. ماذا تعلمت من القصة؟
5. كيف تصف شخصيتك المفضلة؟

صفوف الروضة الاولى:

1. ما هو عنوان القصة؟
2. ما هو اسم شخصيتك المفضلة؟
3. ما هو لون زي الشخصية الرئيسية؟

NOTES

-All students will be evaluated on this competition considering the mark on speaking skill.

-Best students who embody their characters perfectly will be awarded by valuable prizes.

**For more information kindly contact
the English teacher
on Classera.**



ملاحظات

- سيتم تقييم جميع الطلبة على هذا النشاط واعتبار نتيجة التقييم على مهارة التحدث.

- سيتم منح جوائز قيمة لأفضل ثلاثة طلاب يجسدون شخصياتهم المفضلة بشكل مميز.

**لمزيد من المعلومات يمكنكم التواصل
مع معلمة اللغة الانجليزية
عبر منصة كلاسييرا.**

